
VRAAG 
 
 
Hasselt, 16 juni 2017 
 
 
Aan het kabinet van de provinciegriffier Provincie Limburg 
Universiteitslaan 1 
3500 Hasselt 
 
 
Schriftelijke vraag: Stand van zaken opvolging Staten Generaal Limburgse onderwijs 
 
 
Geachte voorzitter, 
Geachte griffier, 
Beste gedeputeerde, 
 
Het is al ruim een half jaar geleden dat de Staten Generaal over het Limburgse onderwijs heeft plaatsgevonden.  
Tijdens mijn tussenkomst in de raad zijn er weinig tot geen concrete antwoorden gekomen op mijn vragen en 
bemerkingen.  Daarom tracht ik via een schriftelijke vraag toch nog inhoudelijke antwoorden te krijgen. 
 

1. Tijdens de Staten Generaal konden er door de aanwezigen suggesties worden afgegeven via daartoe 
voorziene documenten.  Deze suggesties werden verzameld en eerder hebt u zich al eens laten 
ontvallen dat u blij was met het aantal suggesties die ingediend waren. 
Graag wil ik dan ook in uw blijdschap delen een gedetailleerd overzicht ontvangen van de ingediende 
suggesties van de aanwezigen op de Staten Generaal over het Limburgse Onderwijs. 

2. Vanuit LSM is er 5 miljoen vrijgemaakt om volgende speerpunten, ingedeeld per leeftijdscategorie, te 
ondersteunen via het flankerende onderwijsbeleid. 
Kleuters: Kind&Taal 
Lager onderwijs: Ontdek Techniektalent 
Secundair Onderwijs: ongekwalificeerde uitstroom 
Hoger Onderwijs HBO5 
 

a. Welke concrete beleidsacties hebt u ondertussen genomen, sinds de definitieve toewijzing van 
deze budgetten, aangezien u verantwoordelijk bent als gedeputeerde voor de uitrol van het 
flankerend onderwijsbeleid?  U mag deze beleidsacties opsommen gelinkt aan hun startdatum. 

b.  
i. Graag zou ik vernemen welk tijdspad er uitgestippeld is in voorziene acties per 

speerpunt? 
ii. Wat is het gewenste meetbaar resultaat van elke actie? 
iii. Welke specifieke actoren zijn mee betrokken per speerpunt? 
iv. Op welke manier werden de ingediende suggesties vanuit de Staten Generaal mee 

opgenomen in de uitrol van dit flankerend onderwijsbeleid? 
 
Ik kijk uit naar uw antwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
get. Bianca Maas (N-VA Fractie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ANTWOORD 
 
 
2017-07-06 
 
 
Mevrouw Bianca Maas 
provincieraadslid 
Magdaleentjeshof 1 
3900 Overpelt 
 
 
Geachte mevrouw 
 
Betreft: schriftelijke vraag om informatie - stand van zaken opvolging Staten Generaal Limburgs onderwijs 
 
In antwoord op uw schriftelijke vragen van 16 juni 2017 betreffende in rand vermelde aangelegenheid kunnen wij 

u het volgende meedelen. 

 

1. Het document waarnaar u verwijst is een engagementsverklaring die door alle aanwezigen kon worden 

ondertekend. Een formulier om suggesties in te dienen, zoals u dat omschrijft, was er niet. Aan alle 

aanwezigen werd wel ook een bundel meegegeven, voorbereid in thematische werkgroepen, die een 

raamwerk biedt om het eigen engagement in de praktijk te brengen. Hierop hebben we – zonder dat daar 

een overzicht van bijgehouden is – een significant aantal positieve reacties ontvangen. 

 

2. Vraag beleidsacties LSM-middelen 

 

In de aanloop naar de toen al vastgelegde Staten-Generaal besliste het directiecomité van LSM om 5 

miljoen euro vrij te maken voor onderwijs. Uw partijgenoot Jan Peumans, voorzitter van het Vlaams 

Parlement, maakt deel uit van dit directiecomité. 

Het directiecomité heeft dit voorjaar een princiepsbeslissing genomen om de 5 miljoen als volgt in te zetten: 

 1 200 000 euro wordt gereserveerd voor de verderzetting van het project 'Kind & Taal', dat zich    richt 

op het voorschoolse en het kleuteronderwijs. 

 1 200 000 euro wordt vrijgemaakt om het project 'Ontdek Techniek Talent' verder te zetten. Dit project 

bereikt alle Limburgse basisscholen, en werkt op het ondersteunen van leerkrachten om  techniek in 

basisonderwijs te brengen. 

 1 450 000 euro wordt gereserveerd voor nieuwe projecten in het secundair onderwijs met focus op de 

arbeidsmarkt en de meest kwetsbare doelgroepen voor vroegtijdig schooluitval.  

 1 150 000 euro wordt gereserveerd voor de verdere uitbouw van HBO5 in Limburg.  

 

Wat betreft de 1 450 000 euro, gereserveerd voor nieuwe projecten in het secundair onderwijs, heeft het 

directiecomité van LSM in een brief d.d. 2 maart aan het Limburgs onderwijsplatform gevraagd een gefundeerd 

voorstel in te dienen. Dit voorstel wordt momenteel volop voorbereid met als doel om het aan LSM ter 

goedkeuring voor te leggen in het najaar. 

Ook wat de andere drie hierboven genoemde dossiers betreft, dienen de definitieve aanvraagdossiers nog ter 

goedkeuring aan het directiecomité van LSM te worden voorgelegd. Ook dit zal wellicht in het najaar gebeuren. 

 
In de hoop u met deze informatie van dienst te zijn, tekenen wij  
 

Met vriendelijke groeten 

 

Namens de deputatie 

 

get. Renata Camps      get. Jean-Paul Peuskens 

provinciegriffier       gedeputeerde 


